

## General English courses at LLA

### LLA通用英语课程：

- Our General English courses are designed to improve students' skills in all skill areas; reading, writing, listening and speaking. You will learn useful vocabulary and grammar every day to help you gain the confidence to communicate in real life situations. Each class has clear objectives to help you reach your language learning goals and your teacher will set structured tasks to support these objectives. Our teachers will monitor your progress closely – giving personal feedback and correction, where necessary, to help you become more accurate and more fluent when communicating. Course books are used and adapted to meet students' needs.
- 我们的通用英语课程旨在提高学生在所有领域中的技能；阅读、写作、听力和口语。您将每天学习实用的词汇和语法，以帮助您在日常生活中的沟通信心。每个班级都有明确的目标，以帮助你实现你的语言学习目标，你的教师将设置结构化任务，为实现这些目标提供支持。我们的教师将密切监测您的进度 - 在必要时给予个人反馈和纠正，以帮助您在沟通时变得更加准确流畅。课程书籍可用于满足学生的需求。

- **We offer English courses at the following levels:**

- 我们提供以下级别的英语课程：

Beginner (A1)

初学者 (A1)

Elementary (A2)

小学 (A2)

Pre-Intermediate (B1)

预备中级 (B1)

Intermediate (B1)

中级(B1)

Upper-Intermediate (B2)

高级中级(B2)

Advanced (C1)

高级 (C1)

If you are a new Leeds Language Academy student you will take a placement test (multiple choice), complete a writing task and have a short interview to assess your level, and then you will be assigned a class.

如果您是利兹语言学院的新生，您将参加考试（多项选择）、完成写作任务，并进行简短的面试以评估您的英语水平，然后您将被分配到一个适合的班级。

- **Homework and Assignments:**

- **家庭作业和作业:**

Students are expected to do one hour of homework / self-study each day. Tests are done regularly to assess your skills in speaking, listening, reading and writing. There are progress tests in weeks 2, 4, 6, 8 and 10 of each term. A final test is done in week 12. If you pass the final test you can progress to the next level.

学生每天要做一小时的家庭作业/自学。定期进行测试，以评估您在说、听、阅读和写作方面的技能。每个学期的第2,4,6,8和10周将进行测试。最后一个测试将在第12周完成。如果您通过最终测试，您可以进入下一个级别。

- We offer 15 or 21 lessons a week. All courses start at 9.30 in the morning and last until 12.20pm (3 lessons) or 14.20 (4 lessons). All courses run from Monday to Friday.
- 我们每周提供 15 或 21 节课。所有课程从早上 9:30 开始，持续到下午 12 点半（3 节课）或 14.00 点（4 节课）。所有课程将在星期一到星期五运行。
- There are no lessons on Saturdays and Sundays. The school is also closed for the following school holidays in 2016 / 2017:
- 周六和周日没有课程。在 2016/2017 年本校将在下列学校假期期间关闭

19 December 2016 – 6 January 2017 – Christmas Holiday

2016 年 12 月 19 日 - 2017 年 1 月 6 日 - 圣诞假期

3 April 2017 – 17 April 2017\* – Easter Holiday

2017 年 4 月 3 日至 2017 年 4 月 17 日\* - 复活节假期

18 December 2017 – 1 January 2018\* – Christmas Holiday

2017 年 12 月 18 日 - 2018 年 1 月 1 日\* - 圣诞假期

- Our courses are available subject to a minimum of 3 enrolled students. The maximum class size is 12 students.
- 我们的课程为至少 3 名入学学生开放。班级最多人数为 12 名学生。
- The minimum enrolment age is 12.
- 最低入学年龄为 12 岁
- The cost of tuition for 15 lessons a week is £120 for EU, £140 for non-EU students
- 每周 15 节课学费，欧盟成员国£120，非欧盟成员国£140
- The cost of tuition for 21 lessons a week is £140 for EU, £200 for non-EU students
- 每周 21 节课学费，欧盟成员国£140，非欧盟成员国£200
- There is also non-refundable £100 for administration fee and first term's books, materials
- 管理费和第一学期的书籍、材料为£100，不予退还
- If a student will study for at least 4 weeks or more, a deposit which will be equal to 4 weeks course fee and £100 should be paid in advance.
- 如果学生选择至少 4 周以上的课程，则需要提前支付 4 周课程费用及£100 押金。
- If a student will study for less than 4 weeks, the full amount of course fee and administration fee should be paid in advance.
- 如果学生选择少于 4 周的课程，，课程费用和行政费用需提前全费支付。
- For cancellations and refunds, please see the link below;

如需取消和退款，请参阅以下链接;

<http://www.leedsacademy.com/fees-cancellation-refunds/>

## IELTS preparation courses at LLA:

### LLA雅思考试准备课程:

- Our IELTS Preparation course is designed to prepare students for the Academic IELTS exam, through developing exam techniques. Students have a greater chance of success in the IELTS exam if they are prepared for the exam's format, structure and common areas of language. Our course covers all four sections of the exam; speaking, listening, reading and writing. Our teachers will help you develop exam skills and strategies, as well as giving practice of tests under exam conditions. Teachers will also provide personalized feedback on practice tests and of your personal progress.
- 我们的雅思考试准备课程旨在通过开发考试技巧帮助学生准备雅思考试。如果学生在测试前可准备考试格式、结构和语言的共同领域，那么，他们在雅思考试中获得成功的机会更大。我们的课程涵盖考试涉及的所有四个部分；口语、听力、阅读和写作。我们的教师将帮助您开发考试技能和策略，并在考试条件下进行考试。教师还将提供关于实践测试和个人进步的个性化反馈。
- Our IELTS preparation course is suitable for students who want admission to higher education in the UK. The course is aimed at Intermediate (B1) – Advanced (C1) level students, who want to achieve a 5.5 to 7 IELTS score.
- 我们的雅思考试准备课程适合在英国入读高等教育的学生。该课程针对中级（B1） - 高级（C1），希望雅思成绩达到 5.5 至 7 的学生。
- If you are a new Leeds Language Academy student you will take a placement test (multiple choice), complete a writing task and have a short interview to assess your level. Students must be at a minimum of Intermediate (B1) level to join the IELTS Preparation course.
- 如果您是利兹语言学院的新生，您将参加考试（多项选择）、完成写作任务，并进行简短的面试以评估您的英语水平。学生必须至少达到中级（B1），方可参与雅思考试准备课程。
- Students are expected to do one hour of homework / self-study each day. Practice tests are given once a week.
- 学生每天需要做一小时的家庭作业/自学。每周将给予一次练习测试。
- We offer 15 or 21 lessons a week. All courses start at 9.30 in the morning and last until 12.20pm (3 lessons) or 14.20 (4 lessons). All courses run from Monday to Friday.
- 我们每周提供 15 或 21 节课。所有课程从早上 9:30 开始，持续到下午 12 点半（3 节课）或 14.00 点（4 节课）。所有课程将在星期一到星期五运行。
- There are no lessons on Saturdays and Sundays. The school is also closed for the following school holidays in 2016 / 2017:
- 周六和周日没有课程。在 2016/2017 年本校将在下列学校假期期间关闭

19 December 2016 – 6 January 2017 – Christmas Holiday

2016 年 12 月 19 日 - 2017 年 1 月 6 日 - 圣诞假期

3 April 2017 – 17 April 2017\* – Easter Holiday

2017 年 4 月 3 日至 2017 年 4 月 17 日\* - 复活节假期

18 December 2017 – 1 January 2018\* – Christmas Holiday

2017年12月18日 - 2018年1月1日\* - 圣诞假期

- Our courses are available subject to a minimum of 3 enrolled students. The maximum class size is 12 students.
- 我们的课程为至少3名入学学生开放。班级最多人数为12名学生。
- The minimum enrolment age is 16.
- 最低入学年龄为16岁
- The cost of tuition for 15 lessons a week is £120 for EU, £140 for non-EU students
- 每周15节课学费，欧盟成员国£120，非欧盟成员国£140
- The cost of tuition for 21 lessons a week is £140 for EU, £200 for non-EU students
- 每周21节课学费，欧盟成员国£140，非欧盟成员国£200
- There is also non-refundable £100 for administration fee and first term's books, materials
- 管理费和第一学期的书籍、材料为£100，不予退还
- If a student will study for at least 4 weeks or more, a deposit which will be equal to 4 weeks course fee and £100 should be paid in advance.
- 如果学生选择至少4周以上的课程，则需要提前支付4周课程费用及£100押金。
- If a student will study for less than 4 weeks, the full amount of course fee and administration fee should be paid in advance.
- 如果学生选择少于4周的课程，课程费用和行政费用需提前全费支付。

#### **Accommodation**

##### **住宿**

- Leeds Language Academy does not directly offer accommodation to students. However, students can contact the places below for accommodation with a reference from our school and may be eligible for a discount. The students have to deal with the terms, prices, duration etc. themselves. At the same time, if you do not feel comfortable contacting the accommodation services, we are happy to help you as well.
- 利兹语言学院不直接向学生提供住宿。但是，学生可以通过我们学校的参考联系以下住宿服务，并可能有资格获得折扣。学生必须自己处理条款、价格、期限等。同时，如果您不方便联系住宿服务，我们也很乐意为您提供帮助。

- **Useful links for accommodation:**

- **住宿链接:**

<https://www.mystudenthalls.com/>

<http://studylinks.com/>

- For cancellations and refunds, please see the link below;

- 如需取消和退款，请参阅以下链接;

<http://www.leedsacademy.com/fees-cancellation-refunds/>

## **SUMMER SCHOOL**

### **暑期班**

Summer school 2017 programme of Leeds Language Academy will take place in Leeds Trinity University's campus. Students will stay in the university accommodation and have the opportunity of gaining an invaluable insight about the university life in the UK.

利兹语言学院2017夏季学校课程将在利兹三一大学的校园开课。学生将入住大学宿舍，并有机会获得对英国大学生活的宝贵

见解。

- **Course Information**  
课程资料

Course dates: 课程日期	Enrolment on any Monday in July and August 2017 2017年7月和8月的任何一个星期一
Taught hours per week: 每周工作时数:	20 hours (1000 minutes) 20小时 (1200分钟)
Minimum booking: 最低预订:	2 weeks 2周
Minimum class size: 最小班级人数:	3
Maximum class size: 最大班级人数:	12
Minimum enrolment age: 最低入学年龄:	Junior: 12-15 初级: 12-15 Regular Group: 18+ 常规组: 18岁以上

- **Non – teaching days**  
非教学日

Although 28 August 2017 is British Summer Bank Holiday, LLA Summer School continuous throughout July and August. 虽然 2017 年 8 月 28 日是英国夏季假期，但 LLA 夏季学校将在 7 月和 8 月持续授课。

- Our courses are available subject to a minimum of 3 enrolled students.
- 我们的课程为至少 3 名入学学生开放。
- **Course Objectives:**  
课程目标:

Students study a General English course for lessons 1, 2 and 3. This is followed by a Communicative lesson in lesson 4. General English Our General English courses are designed to improve students' skills in all skill areas; reading, writing, listening and speaking. You will learn useful vocabulary and grammar every day to help you gain the confidence to communicate in real life situations. Each class has clear objectives to help you reach your language learning goals and your teacher will set structured tasks to support these objectives. Our teachers will monitor your progress closely – giving personal feedback and correction, where necessary, to help you become more accurate and more fluent when communicating. Course books are used and adapted to meet students' needs

就读通用英语 1、2 和 3 课程的学生。接下来是第 4 课的交流课。我们的通用英语课程旨在提高学生在所有领域中的技能; 阅读、写作、听力和口语。您将每天学习实用的词汇和语法，以帮助您获得现实生活中的沟通信心。每个班级都有明确的目标，以帮助你实现你的语言学习目标，你的教师将设置结构化任务，为实现这些目标提供支持。我们的教师将密切监测您的进度 - 在必要时给予个人反馈和纠正，以帮助您在沟通时变得更加准确流畅。课程书籍可用于满足学生的需求。

objectives.

目标

### Communicative lesson

#### 沟通课程

This lesson focuses on improving your ability to communicate by enhancing your speaking skills. You will have 50 minutes of further speaking practice, through structured speaking tasks, which support

## the General English course

本课重点是通过提高您的口语能力来提高沟通能力。您将有 50 分钟的口语练习，通过结构化的口语练习，帮助提供通用英语课程效率。

- **We offer Summer School courses at the following levels:**
- **我们提供以下级别的英语课程：**

Beginner (A1)

初学者 (A1)

Elementary (A2)

小学 (A2)

Pre-Intermediate (B1)

预备中级 (B1)

Intermediate (B1)

中级(B1)

Upper-Intermediate (B2)

高级中级(B2)

Advanced (C1)

高级 (C1)

If you are a new Leeds Language Academy student you will take a placement test (multiple choice), complete a writing task and have a short interview to assess your level, and then you will be assigned a class.

如果您是利兹语言学院的新生，您将参加考试（多项选择）、完成写作任务，并进行简短的面试以评估您的英语水平，然后您将被分配到一个适合的班级。

- **Homework and Assessment**

### **家庭作业和作业：**

Students are expected to do one hour of homework / self-study each day. Tests are done regularly to assess your skills in speaking, listening, reading and writing. There are progress tests in weeks 2, 4, 6, 8 and 10 of each term. A final test is done in week 12. If you pass the final test you can progress to the next level.

学生每天要做一小时的家庭作业/自学。定期进行测试，以评估您在说、听、阅读和写作方面的技能。每个学期的第2,4,6,8和10周将进行测试。最后一个测试将在第12周完成。如果您通过最终测试，您可以进入下一个级别。

- **Accommodation**

- **住宿**

Summer School courses will take place both at LLA main Campus at Woodsley Road and Leeds Trinity University.

Students will stay at Leeds Trinity University student apartments. There are 5 rooms in each apartment with common kitchen and living space. All rooms are en-suit. There is one supervisor in each apartment.

暑期课程将在 Woodsley 路的 LLA 主校区和利兹三一大学授课。学生将入住利兹三一大学的学生公寓。每间公寓共有 5 间客房，共用厨房和起居空间。所有客房均为套房。每间公寓都有一位主管。

- **Food**

- **食物**

Breakfast will be provided in the apartments. Students will be given food vouchers so that they can eat to their choice in designated food outlets.

公寓将提供早餐。学生将获得食物券，以便他们可以在指定的食品店用餐。

- **Excursions**

- **郊游活动**

LLA offers free selected excursions. Additional trips may cost extra. LLA is dedicated to Safeguard Children and vulnerable adults. Therefore, juniors will be transported separately with appropriate group supervisor.

LLA 提供免费选择的短途旅行。额外旅行可能会增加费用。LLA 致力于保障儿童和弱势成年人。因此，小学生将与适当的小组主管分单独安排。

- **Availability**

- **可用性**

There is a limited space for Summer School. It is on first-come first served basis. LLA may withdraw the offer anytime.

- 夏季学校空间有限。我们坚持先到先得原则。LLA 可以随时撤回报名。

- **The price of the summer school:**

- **暑期学校的价格:**

£579 per week, inclusive of tuition, accommodation at Leeds Trinity University, food and selected excursions.

每周£579，包括学费、利兹三一大学住宿费用、食物和精选短途旅行。

- For cancellations and refunds, please see the link below;
- 如需取消和退款，请参阅以下链接;

<http://www.leedsacademy.com/fees-cancellation-refunds/>

## Leeds Language Academy 利兹语言学院

### 2017 Price List 2017年价 格表

Week 周	Discount 折扣	签证国民 每周21节课 价格 (£)	签证国民 每周15节课 价格 (£)	非签证国民 每周21课程价格 (£)	步入客人 每周21节课价格 (£)	非签证国民 每周15课程价格 (£)
1	none	200	140	140	130	120
2	none	400	280	280	260	240
3	none	600	420	420	390	360
4	none	800	560	560	520	480
5	none	1000	700	700	650	600
<b>10% Discount 折扣</b>		<b>£180</b>	<b>£126</b>	<b>£126</b>	<b>£117</b>	<b>£108</b>
6	10%	1180	826	826	767	708
7	10%	1360	952	952	884	816
8	10%	1540	1078	1078	1001	924
9	10%	1720	1204	1204	1118	1032
10	10%	1900	1330	1330	1235	1140
11	10%	2080	1456	1456	1352	1248
12	10%	2260	1582	1582	1469	1356
<b>20% Discount 折扣</b>		<b>£160</b>	<b>£112</b>	<b>£112</b>	<b>£104</b>	<b>£96</b>
13	20%	2420	1694	1694	1573	1452
14	20%	2580	1806	1806	1677	1548
15	20%	2740	1918	1918	1781	1644
16	20%	2900	2030	2030	1885	1740
17	20%	3060	2142	2142	1989	1836
18	20%	3220	2254	2254	2093	1932
19	20%	3380	2366	2366	2197	2028
20	20%	3540	2478	2478	2301	2124
21	20%	3700	2590	2590	2405	2220
22	20%	3860	2702	2702	2509	2316
23	20%	4020	2814	2814	2613	2412
<b>30% Discount 折扣</b>		<b>£140</b>	<b>£98</b>	<b>£98</b>	<b>£91</b>	<b>£84</b>
24	30%	4160	2912	2912	2704	2496
25	30%	4300	3010	3010	2795	2580
26	30%	4440	3108	3108	2886	2664
27	30%	4580	3206	3206	2977	2748
28	30%	4720	3304	3304	3068	2832
29**	30%	4860	3402	3402	3159	2916
30	30%	5000	3500	3500	3250	3000
31	30%	5140	3598	3598	3341	3084
32	30%	5280	3696	3696	3432	3168
33	30%	5420	3794	3794	3523	3252
34	30%	5560	3892	3892	3614	3336
35	30%	5700	3990	3990	3705	3420
<b>40% Discount 折扣</b>		<b>£120</b>	<b>£84</b>	<b>£84</b>	<b>£78</b>	<b>£72</b>
36	40%	5820	4074	4074	3861	3492
37	40%	5940	4158	4158	3939	3564
38	40%	6060	4242	4242	4017	3636



39	40%	6180	4326	4326	4095	3708
40	40%	6300	4410	4410	4173	3780
41	40%	6420	4494	4494	4251	3852
42	40%	6540	4578	4578	4329	3924
43	40%	6660	4662	4662	4407	3996
44	40%	6780	4746	4746	4485	4068

\*\*Prep School: Visa nationals studying our Intensive English 21 lessons course can study for 44 weeks for the price of 29 weeks: only £4,900 (6,000USD) = £111 per week Registration fee: £100

\*\*预备学校：签证国民学习，我们的强化英语21课程可通过44周学习完成，价格为29周：仅需£4,900（6,000USD）=每周£111注册费：£100